
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
11. 04. 2018 

Bubenečská kolej 

Zápis provedli: Stanislav Jeřábek a Tomáš Drábek 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:11  
 

1 Schválení programu schůze 
Prezident Jozef Šebák přivítal přítomné delegáty a  informoval, že propadl mandát delegáta 
Bubnu a nedorazí nikdo za IAESTE ČVUT, které se omluvilo. Dále seznámil účastníky 
zasedání s jím navrženým programem, který byl zaslán do konference parlamentu. 
 

1. Schválení programu zasedání (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede J. Šebák, typ: informace, čas: 5 min.) 
3. Schválení zápisů (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
4. Info z klubů (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: 10 min.) 
5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
6. Prezentace výročních zpráv (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: 5 min./výroční zpráva) 
7. Udělování čestných členství (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 20 min) 
8. Žádost o externí členství spolku Herní historie, z.s. (vede: A. Laštovičková, typ: 

hlasování, čas: 15 min) 
9. Vyloučení Marie Dvořákové ze Studentské Unie ČVUT [vede: J. Rubáš, typ: hlasování 

čas: 30 min) 
10.Ekonomická činnost Pod-O-Day 2018 (vede: J. Beneš, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
11.Ekonomická činnost MEZI BLOKY 2018 (vede: J. Beneš, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
12.Ekonomická činnost klubu eFDrive – UZEL 2018 (vede: R. Volf, typ: hlasování, čas: 10 

minut). 
 
J. Šebák: Včera jsem poslal program, stahuji bod 9. o externím klubu Herní historie, neboť 
termín zástupci spolku nevyhovuje. 
 
Usnesení 18-04-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl           
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT.” 
OHP: 10; 10:0:0 → Usnesení přijato 
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2 Představení delegátů 

V. Petráš: Jsem Vladimír Petráš, jsem tu za AVC ČVUT, které asi všichni znáte. Jsem v něm                 
místopředsedou pro řízení akcí. 

J. Kapoun: Jsem Jirka ze Sincoolky, zástupce delegáta, kterým je Pavel Valach.  

P. Valach: A nový předseda klubu Sincoolka.  

V. Dyntar: Jsem zástupce Vaška, jsem tu za Křesťanský klub, jsem z Jaderky, studuji čtvrtým               
rokem. 

 

3 Schválení zápisu 

S. Jeřábek: Omluvil se za nedodání. 

M. Kothera nedodal zápis. 

 

4 Informace z klubů 
ORLÍK: Zabýváme se sítí, nastartovali jsme nový informační systém - vše funguje. Máme             
jen problémy konfigurací switche. Proto prosíme o pomoc, zda by byl dostupný někdo se              
zkušenostmi s konfigurací Cisco. 
Sincoolka: Nové představenstvo, proběhl beerpong a pingpong, plánujeme koncem dubna          
LAN párty. 
ISC: Workshopy pro studenty, teambuildingové akce. Plánujeme International day         
propojený s Cross Campusem. 
KK: Máme v poslední době vyšší účast na setkáních, ale na ostatních akcích je to               
momentálně spíše slabší. Nic moc se neděje. 
Silicon Hill: Proběhl překladatelský maraton, VR SH, schválen projekt Zahrádky vedený           
Jirkou Hanušem. Proběhne SHOW a zveme delegáty do VIP stanu. Chystá se zateplení             
bloků 11 a 12 se startem od 16. 4. 2018. 
EFD: Proběhl EFDRIVLÁČEK- výlet vláčkem v Posázaví. Měli jsme problém se sudem piva,             
jelikož jsme měli špatný naražeč, což jsme zjistili ráno ve vlaku. Proto jsme narychlo poté               
udělali grilování a o víkendu malovali a pokládali koberec. 
19:23 přichází Jan Špale 
AVC: Proběhl FEBIO fest, přestěhovali jsme se na MK. 
FIT++: Proběhly tyto akce - FIT párty, FIT++ velikonoce, exkurze v CESNETu a PR akce k                
Aprílu. Chystáme se zapojit do Lesamáje. 
POD: Nové prvky na bloky A a B. Proběhla československá párty ve spolupráci s Madonou.               
Probíhá příprava Mezi Bloky Pod-O-Day. 
BEST: Včera se konal unIT, proběhl úspěšně. 
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BUBEN: Zvládli jsme odevzdat inventuru a snad budeme brzy odpozastavení.  
J. Šebák: Ještě probíhá její kontrola. 
ČAJOVNA + STOH: Zítra proběhne cestovatelský večer o Japonsku, další týden nějaký            
další. Chystáme velkou akci na červen, kterou nechci prozrazovat. 
ENGP: Byla bitva o Prahu, vyprodaný stadion, přišli rektoři, měli jsme krásný video přenos.              
Sezóna skončila prohra s UK dvěma porážkami v prodloužení, což nás mrzí. Proběhla             
členská schůze, schválili jsme nové stanovy, zvolili nové představenstvo, kde jsem obhájil            
post pro další rok. Proběhlo také omlazení v rámci organizátorů. Taky je tu proto Honza,               
aby vás poznal. Budeme na Lesamáji a chystáme se na výroční zasedání EUHL na              
Slovensku. 
Galibi: Pravidelná setkání, deskovky a také první Biowling a výlet na apríla do Amerika (do               
lomu). Chystáme výlet na Kokořín. 
BION: Chystá se Kladenský Majáles. Máme příjemný problém, jelikož jsme dostali více            
dotací, než jsme čekali. 
  

5 Info z Akademického Senátu 
Posledně 28. 3. byli jmenováni další čtyři členové Vědecké rady, několik fakultních předpisů.             
Předsedou SK byl zvolen Michal Farník, Bakovský pak předsedou KSÚZ a věda tamten a taky               
Šrubař do pedagogické. AS se vyjádřil k volbám rektora v tom smyslu, že vzal na vědomí                
posudek právní kanceláře. Také vyjádřil znepokojení s prodejem pozemku u Střešovické           
sauny. Na příštím zasedání se mj. bude probírat to, co bylo napsáno například v Lidových               
novinách. 
 

6 Prezentace výročních zpráv 
O. Surnin: Změnilo se představenstvo, momentálně má 5 členů a 2 techniky. Minulý semestr              
velmi klesl počet členů kvůli rekonstrukci sítě, teď se počet navyšuje. Proběhly 2 párty, řešili               
jsme několik velkých projektů jako výměnu laserové antény za mikrovlnnou. Máme nový            
server, na kterém stále pracujeme. Máme nové webovky, zatím nejsou v provozu, stále na              
nich pracujeme.  
J. Kapoun: Kdo dělal IS?  
O. Surnin: Pomohl nám s ním Martin Dendis.  
J. Šebák: Jde v podstatě o IS Hlávkovy koleje. 
L. Bartůňková: Měli jsme dva důležité problémy, především pozastavení od konce roku 2016.             
Problémy jsme v první polovině roku vyřešili, byli odpozastaveni a dovolili jsme si předsedu.              
Druhým problémem byla prezentace klubu a jeho akcí směrem ven. Předchozí představenstvo            
toto nezvládalo. My jsme především doplnili fotogalerii, vkládáme příspěvky o plánovaných           
akcích, spravujeme webový kalendář. Klub měl ke konci roku 91 členů. V uzavřené FB              
skupině, kde jsou i přátelé a příznivci klubu je přes 400 členů. Pořádáme setkání a deskovky                
na měsíční bázi, také několikrát proběhl bowling či lasergame. Přes léto jsme pořádali             
táboráky a výlety na chaloupku do Českého ráje. Naší největší akce se zúčastnilo cca 50 osob                
a byla jí letní voda. Jednou týdně hrajeme fotbal a plaveme. Máme dohodu s jedním LGBT                
spolkem a začali jsme dělat volejbal. Měli jsme stánek na Prague Pride. Během prajdového              
týdne jsme udělali piknik na Střeleckém ostrově, kde se objevili i lidé naprosto mimo klub.               
Takže web funguje. 
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O. Rybola: Jsem nový předseda, byl jsem zvolen v listopadu. Naše představenstvo má 7 osob,               
všichni jsme v něm poprvé. Zjistili jsme, že představenstvo před námi odfláklo své povinnosti a               
chyběla nám spousta dokladů, neměli jsme souhlasy se zpracováním osobních údajů. Vše se             
nám do konce roku povedlo vyřešit. Zúčastnili jsme se všech standardních akcí jako             
deskohraní, Akce Prvák, Adventu v Kampusu apod. Na letošek máme v plánu akci "Nový              
STOH" kde budeme malovat, dělat police apod. V létě jsme sjížděli Sázavu. Naštěstí jsme v               
září nabrali několik nových lidí, kteří pracují namísto dříve aktivních, kteří se již loni příliš               
nezapojovali. 
J. Šebák: STOH jako jediný klub, který vybírá příspěvky, je nemá přeschválené. Na wiki je               
nově stránka s členskými příspěvky. Pokud tedy máte v plánu vybírat členské příspěvky,             
musíte si napsat dokument, schválit ho na představenstvu a zaslat do PAR ke schválení.  
O. Rybola: Děkuji za info 
M. Zemko: Máme nyní 11 aktivních členů. Náš klub se dělí na Student Church, kteří se loni                 
scházeli ve čtvrtek, a katolickou část. My jsme se scházeli přes rok v úterý večer. Měli jsme                 
nešpory a diskuze. Také jsme se volně bavili abychom udržovali přátelství. Většina lidí odjíždí              
domů, je to takové slabší. Součástí KK jsou také mše u Sv. Bartoloměje ve spolupráci s                
akademickou duchovní správou. Ty probíhají ve středu. Loni byly z důvodu nemoci omezeny,             
poté se zase obnovily. Měli jsme také přednášky, celkem 2. Byli pozváni hosty, účast byla               
slušná ale počet lidí nedokážu odhadnout. 
D. Vrtěl: Zvolili jsme nové představenstvo. Jediný znovuzvolený byl mistr dýmky. Dochází k             
velkému nárůstu počtu členů, kdy jsme po akci prvák nabrali asi 25 nováčků, dnes je 10 z nich                  
stále aktivních. Organizovali jsme degustace a cestovatelské večery. Nejzajímavější byl asi od            
Petra Sýče s projektem o sdílené čajové zahradě. V půlce června jsme organizovali akci              
"Dýmky na kopci" což byl sjezd milovníků dýmek. Ke konci roku jsme věnovali spoustu práce               
novému informačnímu systému a webovým stránkám. Říkáme tomu aplikace provozu,          
uvidíme, jak se bude vyvíjet dál. Snažíme se minimálně držet standard našich akcí a              
rozšiřovat povědomí o našem klubu a jeho existenci. Pomáhá nám grant z FSP. 
A. Příhoda: Po ukončení loňské sezóny jsme na galavečeru odprezentovali naše výsledky a             
tím si zabezpečili podporu z univerzit, což bylo stěžejní pro naše fungování. Provedli jsme              
rebranding z Techniky Praha na Enginners Prague a přibrali ČZU. 4 naši hráči byli vybráni do                
výběru Evropy proti hráčům z USA. 3 naši hráči byli vybráni na MS a navíc 1 manažer jako                  
prostředník pro tým. ČZU má vlastní autobus, který pohodlně využíváme, což je podstatné pro              
naše fungování po ekonomické stránce. Celou sezonu jsme spolupracovali s mnoha           
organizacemi jako AVC SH, AVC ČVUT, iZUN, dalšími ze všech tří univerzit a také s Praha                
TV. Účastníme se různých univerzitních či fakultních akcí. Uspořádali jsme vánoční sbírku            
hraček pro děti z DRS Zvonek. 
J. Šebák shrnul dosud nedodané výroční zprávy klubů. 
 

7 Udělování čestných členství 
Zavedly ho stanovy v roce 2017. Ještě nebylo žádné uděleno. Na SH a POD existuje klubová                
obdoba. Při obměně stanov SU tedy byla tato možnost zavedena do Stanov. Chystáme oslavu              
20. narozenin a při této příležitosti bychom rádi začali čestná členství udělovat. 
J. Šebák přečetl jména navrhovaných a jejich odůvodnění. 
 
J. Rubáš: Navrhuje tajné hlasování. Nepřijde vám to trochu jednotvárný? Máte jen 4             
prezidenty. 
J. Šebák: Řešili jsme to a je problémem vlastně nedostatek informací. Určitě neuzavíráme,             
chceme prostě začít a o více vhodných kandidátech nevíme. Od Tomáše Zlocha jsem dostal              
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námět na udělení čestného členství Radimu Roškovi. Chceme také další lidi, sám mám návrhy              
neprezidentské třeba z minulé centrály, ale v rámci centrály jsme se shodli, že nechceme              
udělovat členství našim přímým předchůdcům. Také jsem čekal další návrhy z lidí mimo             
centrálu. Konferenci odebírá dostatek fosilů. 
R. Volf: Bavili jsme se o našich zakladatelích, ale přijdou nám ještě relativně aktivní. 
P. Valach: S lidmi souhlasím. Nevím o nikom, koho bych chtěl navrhnout, necítím se k tomu                
ten vhodný. 
M. Hošna: Náš klub je příliš mladý. Ale návrh se nám líbí. 
 
J. Šebák: Eviduji návrh na tajné hlasování, nejspíše jednotlivé. S tímto jsem počítal (vyndává              
hlasovací lístky). Potřebujeme skrutátory. 
Přihlásilo se 5 skrutátorů. Jožo připravuje lístky a razítkuje je. Bylo rozhodnuto o jednom              
hlasování s označením lístků podle toho, k hlasování o jaké osobě přísluší. 
 

Usnesení 18-04-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT určuje jako skrutátory pro tajné hlasování dnešního           
zasedání Václava Pužmana, Lucii Bartůňkovou, Jiřího Kapouna, Lucii Procházkovou         
a Vladimíra Jelínka.” 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 
 
Usnesení 18-04-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT uděluje čestné členství Jaroslavu Kubovi.” 
OHP: 11; 10:0:1 → Usnesení přijato 
 
Usnesení 18-04-04: 
„Studentský parlament SU ČVUT uděluje čestné členství Zdeňku Horákovi.” 
OHP: 11; 10:0:1 → Usnesení přijato 
 
Usnesení 18-04-05: 
„Studentský parlament SU ČVUT uděluje čestné členství Tomáši Zlochovi.” 
OHP: 11; 10:0:1 → Usnesení přijato 
 
Usnesení 18-04-06: 
„Studentský parlament SU ČVUT uděluje čestné členství Václavě Piorecké (roz.          
Sedlmajerové).” 
OHP: 11; 9:0:2 → Usnesení přijato 
 
Usnesení 18-04-05: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl           
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT 
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OHP: 10; 10:0:0 → Usnesení přijato 
 

8 Vyloučení Marie Dvořákové ze Studentské Unie ČVUT 

J. Rubáš: Řešilo se to delší dobu. J. Šebák říkal, že by rád názor parlamentu. Chtěl                

jsem to poslat už na minulý Parlament, ale kvůli důležité návštěvě jsem věc             

odložil. Myslím, že kauzu všichni dobře známe. V odpovědi bylo zhruba "komu tím             

prospějete". Sdělení je jasné. Pokud se někdo chová takhle, tak ho ve svých             

řadách nechceme. 

R. Volf: Řešili jsme to na představenstvu. Shodli jsme se, že udělala dost věcí a               

nikdy s ní nebyl problém. Nadruhou stranu chápeme, že ty další věci mimo eFD              

jsou prostě nehezké. Náš klub budu prezentovat tím, že se zdržím. 

D. Vrtěl: Už to někdy PAR dělal?  

J. Šebák: To si nepamatuji, něco podobného proběhlo na SH. 

J. Rubáš: Tehdy ten člověk stihl vystoupit dřív, něco podobného jsem čekal dnes. 

J. Šebák: Nestalo se. 

J. Rubáš: Jde pouze o doporučení. Vyloučení je na statutárovi, tedy prezidentovi. 

J. Šebák: Máme popsáno vyloučení na úrovni klubu a nezávislých členů, kde            

momentálně není nikdo mimo osoby určené stanovami. M. Dvořáková je          

momentálně členem přinejmenším eFD. 

Je citován občan a diskutovány podmínky pro vyloučení (náprava a závažnost           

újmy). 

J. Kapoun: Co má být cílem? 

J. Rubáš: Peníze jsou vrácený a může se zdát, že se nic nestalo. Toto je především                

vyjádření toho, že mezi námi nechceme lidi, kteří jsou křiví. 

J. Kapoun: Jaký je očekávaný výsledek? 

J. Rubáš: Jakmile to dnes odhlasujeme, tak předpokládám, že bude vyloučena. Jí            

to bude jedno. Pro ty, kteří kauzu sledovali, to může být vyslaný signál. 

M. Hošna: Zatím jsme jako nejvyšší orgán žádné stanovisko nevydali. Dnes           

můžeme. 

D. Vrtěl: Líbilo se mi, co řekl J. Rubáš. Osobně bych se za toto rád postavil. Je to                  

způsob, jak může Parlament ukázat, jak se k celé záležitosti staví. 

V. Dyntar: Padlo tu, že má mít efekt, že přijetí stanoviska Parlamentu se spoustě              

lidem nedonese. 

J. Rubáš: Já si nemyslím, že jsme to měli řešit o moc dřív. I kdyby to bylo minulý                  

měsíc, zareaguješ asi stejně. Řešilo se to dlouho, to tu také zaznívalo. Sám jsem              

si na to stěžoval a nakonec po rozklíčování jsem ocenil řešení problému s chladnou              

hlavou. Když nám jde o vyjádření, tak je jedno, jestli jde o 3 dny nebo 3 měsíce. 

A. Příhoda: Zastávám stejný postoj jako J. Rubáš. Osobně bych to také řešil             

radikálněji a rychleji a až teď zastávám názor, že postoj Joža byl rozumný.             

Neznám ji tak dobře jako ostatní, ale je nutné nějaké stanovisko vydat. A myslím              

si, že ten vzkaz by měl být přijat, mnohem jednoznačněji, než asi nakonec bude.              

Mělo by to být dál šířeno do klubů. 

M. Hošna: Bylo řečeno hodně, i ten poslední mail fakt nebyl OK. Tohle vyjádření              

do jisté míry říká i to, nakolik věříme naší Centrále. I proto asi bude Jožo rád, když                 

se k tomu Parlament nějak vyjádří. 

J. Šebák: Jedna věc je, jak bude Parlament hlasovat o výzvě k vyloučení a druhá               

věc je podpora Centrály. Já bych to nespojoval. Můžou tu určitě být lidé, kteří mají               
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na tyto věci různé názory. 

J. Kapoun: Nemyslím si, že exemplární potrestání je dobrý postup. Tak toto            

hlasování vnímám. 

J. Rubáš: Spousta lidí se o našem rozhodnutí opravdu nedozví. Ale určitě je také              

dost lidí, kteří se o to zajímají a ti si toho všimnou a mohou si to nějak vyložit.                  

Proto to má smysl. Exemplární potrestání bych tomu neříkal. Jde spíš o to, jestli              

chceš nechat celou záležitost vyšumět. Zůstane něco jako pach v puse po velký             

kalbě. Už nejseš opilej, ale pach pořád je. Ono se na to po čase zapomene, ale                

zůstane pachuť. Na SH se vylučovalo s horkou hlavou a to je špatně. Tady máme               

odstup a nejde o lynč. 

V. Jelínek: Padlo v tom paragrafu něco o závažnosti činu. A pro Buben to mělo               

opravdu velký dopad. Spousta členů se v tom neorientuje a velmi to poškodilo celé              

představenstvo a tím pádem i klub a SU. Jaká je historie? 

J. Šebák: Něco se objevilo, něco mám zprostředkovaně. Z účtu jednoho klubu            

zmizel asi milion korun, pak se zase objevil zpět. Jindy neseděla pokladna o cca              

100 tisíc, to se vyřešilo a důsledky pořád trvají. 

J. Rubáš: To, co stále trvá je věc známá. Jeden člověk měl nesrovnalosti v              

účetnictví a k problému se od začátku postavil zcela jiným způsobem, čelem a             

došlo k podpisu dohody. 

V. Dyntar: Klub to poškodilo ale současně to vyčistilo spoustu věcí. Jak to bylo s               

kontrolou účetnictví loni v březnu? 

J. Šebák: Šlo o kontrolu místopředsedou. Opakuje stručněji celou historii... 

V. Dyntar: Vytvořili se lepší mechanismy? 

J. Šebák: Jsou to častější kontroly, je návrh interního předpisu a hlavně by to              

mělo kontrolovat představenstvo. Jednou ročně se podepisuje inventarizace, čímž         

předsedové stvrzují obsah pokladny. 

V. Dyntar: Díky a pokud to má být statement, tak ho chápu. 

J. Kapoun: Teď je jedno, na čí straně je vina a jak se tomu dalo předcházet. Mám                 

pocit soudu a od toho my tu nejsme. Nejsme nezávislý. 

D. Vrtěl: Tohle není vynášení soudu, to je silné slovo. Je to dobrý způsob jak se                

projevit nějakým způsobem, uvidíme jakým. 

S. Jeřábek: Jsem rád že nejsme u soudu. 

Řeší se, zda a o čem vlastně a jestli vůbec hlasovat. 

J. Kapoun: Vyloučení je ošklivě vypadající věc. Nejde to bez emocí. 

J. Šebák: Kde je vlastně hranice, kdy si myslíte, že by měl někdo být vyloučen?               

Nebo nikdo nikdy? 

J. Kapoun: Nemyslím si, že teď je to natolik zřejmé a jasné. 

J. Šebák: Bylo to řešeno na několika Parlamentech, I z toho posledního mailu je              

jasné, že už dříve byla hodněkrát informovaná a žádaná a sem také pozvaná. 

V. Jelínek: Bylo to na Parlamentech řešeno do detailů. 

S. Jeřábek: Je to i v zápisech, který tady píšu jak debil. 

Proběhlo technické hlasování jehož výsledkem je, že se bude formulovat usnesení           

a hlasovat o něm. 

 

21:31 10 minutová přestávka 

 

J. Rubáš žádá o tajné hlasování. 

J. Kapoun rezignuje na pozici skrutátora. 
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Usnesení 18-04-07: 
„Studentský parlament SU ČVUT vyzývá svého Prezidenta, aby vykonal kroky          
potřebné k vyloučení Marie Dvořákové z řad SU za závažné porušení povinností            
vyplývajících z výkonu funkce předsedkyně klubu Buben.” 
OHP: 11; 7:0:4 → Usnesení přijato 
 

9 Ekonomická činnost Pod-O-Day 2018 

J. Beneš odprezentoval s tím, že se z důvodu dostupnosti hřiště bude měnit termín. 

Akce proběhne někdy v dubnu či květnu. 

 

Usnesení 18-04-08: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Pod-O-Lee         
Pod-O-Day poslanou do konference parlamentu 5. dubna 2018 s rožšířením možného           
termínu konání na měsíce duben a květen roku 2018.” 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

 

10 Ekonomická činnost MEZI BLOKY 2018 

J. Beneš odprezentoval zaslanou ekonomickou činnost. Nově je v ceníku cider a            

Hena Tattoo. 

J. Rubáš: Voda je kohoutková?  

J. Beneš: Je balená, ale bude rozlévaná. 

J. Rubáš: V příjmech jste vycházeli z nějakých dat?  

J. Beneš: Je velmi hrubý, zkušenosti z předchozích ročníků máme. Bohužel jsme            

ale grant nedostali. 

  

Usnesení 18-04-09: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Pod-O-Lee         
Pod-O-Day poslanou do konference parlamentu 5. dubna 2018.” 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

  

22:14 odchází Michaela Šímová.  

 

11 Ekonomická činnost klubu eFDrive – UZEL 2018 

R. Volf odprezentoval ekonomickou činnost. Oproti loňskému ročníku došlo ke          

zdražení. Také je zvětšená rezerva pro případné problémy. 

 

Usnesení 18-04-10: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu eFDrive Uzel          
2018 poslanou do konference parlamentu 9. dubna 2018.” 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 
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22:19 odchází R. Volf.  

 

12 Různé 
J. Rubáš: Řešili jsme vyjádření k politické situaci. Představenstvo se nechce           

vyjadřovat a chce zůstat apolitickým. 

J. Šebák: Kolik členů se odhadem zapojilo do diskuse?  

J. Rubáš: Asi 11/14, překvapivě. 

S. Jeřábek: Hlasování?  

J. Rubáš: Nehlasovalo se, jeden jediný byl lehce nakloněn vyjádření se. 

 

P. Valach: Výsledek o vyjádření je stejný jako na SH. 

 

M. Hošna: FIT++ to tak řešilo. Představenstvo přijalo usnesení, které se vyjadřuje            

k situaci za klub a současně nepodporuje vyjádření za celou SU. 

J. Rubáš: Nelíbí se mi, že se usnesl klub. 

S. Jeřábek: Naopak je to zdola přirozenější a zrovna u klubu jako FIT++, kde jsou               

pouze aktivní i vhodnější než u jiných. 

 

J. Šebák: 

Řešíme problémy s kanceláří v Zikově. Bylo nám z VŠCHT řečeno, že pronájem ze              

strany ČVUT nám není dle smlouvy mezi VŠCHT a ČVUT možný a že by mohla být                

místnost vyklizena ze strany VŠCHT. Věc jsem začal ihned řešit s kvestorem a             

rektorem a snad by toto mohlo být řešeno i s rektorem Melzochem z VŠCHT. My               

bychom mohli dostat samostatnou kancelář v budově Jugoslávských partyzánů. 

Studenti z VŠE organizují PMcon o projektovém řízení. My jsme vedeni jako            

partneři. 

Plánujeme výjezdko na víkend od 11. května. Brzy dostanete instrukce. Lokalita           

jsou Čenkovice v Orlických horách. Budou tam s námi také lidé z Kariérního             

centra, kteří nám zařídí workshop. 

3. 5. narozeniny SU v zasedačce na CIIRCu/rektorátu. Bude tam nějaké povídání,            

vystoupí orchestr ČVUT, bude dort, bude catering, něco k pití. Budeme zvát lidi z              

historie SU, pozvěte také fosily ze svých klubů. 

Zítra na SH od 7 hodin GDPR schůzka. Konzultujeme je také s naším právníkem,              

který dál konzultuje i s odborníkem na GDPR. 

Jedná se o úpravy smluv o pronájmu sportovišť. Připomínky zaslalo SIN, HK a také              

POD ve formě google docu, což jsem si nepřál. Už jsme se domluvili na vypuštění               

inflační doložky. 

Konec zasedání 22:47 

 

Zapisovatelé: Stanislav Jeřábek a Tomáš Drábek 

Ověřovatel: Jozef Šebák 
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